
 
Kehitys- ja keskusteluasiat 
   
Nurmijärven Vesi -liikelaitoksen johtokunta 03.03.2021 § 10    
      
 
 

a) Johtokunnan jäsenelle oli tullut kysely yrityksen perusmaksun mahdollisesta 
kompensaatiosta korona-aikana. 

 
b) Keskusteltiin siitä, että tonttijohtoventtiilit sijoitetaan nykyään katualueelle. 

 
c) Kaavoituksen kehittämisen työryhmässä on keskusteltu vesihuollon investoinneista 

kaavoitetuilla alueilla, joilla on rakentamattomia tontteja. 
 

 
  

 
 


